
“Very fake news” média ovládají populaci,
soudy přestaly být pilířem spravedlnosti. A je
toho více…
- CZ24 News | 20. května 2021

Události posledního roku a půl znovu ukazují, že naše civilizace je naprosto mimo jakoukoli
rovnováhu. Naše mozky jsou bohužel stejné, jako byly mozky lidí v temném středověku – plné
pověrčivosti, víry v magické vodičky a zaklínadla, strachu z neviditelných démonů, snadno
ovladatelné strachem, snadno manipulovatelné a lehce strhnutelné do kmenového myšlení “my proti
nim” bez ohledu na to, kdo je skutečně v právu a kde je pravda.

 

Technologie bohužel dávno předběhla naši schopnost na ni smysluplně reagovat. Než stihneme
vstřebat, co všechno pro nás vlastně bude znamenat zavedení kamerových systémů na každém rohu,
tak už se na nás sesype trasování polohy přes mobil, pak rozpoznávání obličejů, bezpečnostní rámy u
vstupů do budov, automatizované přidávání a ubírání sociálních kreditů atd.
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Jediný, kdo na překotný vývoj technologií dokáže reagovat dostatečně rychle, jsou globální
oligarchové se svými týmy poslušných expertů otroků. Každou novou technologii okamžitě začnou
analyzovat a hodnotit, jestli nějak může ohrozit jejich moc (pak využijí svoje zdroje a zneutralizují ji)
nebo je může posunout na ještě vyšší Olymp, na kterém budou ještě více nedotknutelní. Někdy v
průběhu roku 2019 jim kdosi dal do rukou extrémně účinnou zbraň – virus, díky kterému mohou
zadupat běžnou populaci do země ještě lépe. Podívejme se na úspěchy, které jim přinesl ten
překrásný nový patogen.

AKCELEROVANÉ BOHATNUTÍ OLIGARCHŮ, CHUDNUTÍ OSTATNÍCH

Miliony lidí po celém světě se kvůli drastickým opatřením za poslední rok a půl dostali do obrovské
nouze. Miliony lidí, kteří ještě nedávno patřili k normální střední třídě a díky poctivé práci normálně
vydělávali najednou řeší, kde vzít peníze na jídlo pro svoje děti a jak zabránit tomu, aby je exekutoři
nepřipravili o bydlení a neskončili na ulici, jako žebráci.

Mezitím miliardáři za poslední rok bohatli neuvěřitelným tempem. Korporátní magnáti jako Jeff
Bezos (Amazon) nebo Bill Gates (Microsoft a všemožné “dobročinné” ziskovky) zvětšili svůj majetek o
desítky miliard dolarů. I náš slavný agent Bureš (na veřejnosti známý jako Andrej Babiš) si díky
“pandemii” přišel na pěkných pár miliard navíc.

Mnoho nezávislých novinářů označuje aktuální období za jeden z největších přesunů majetku od
chudých k (super)bohatým. A mají pravdu. Bohužel nejsme ani zdaleka u konce tohoto procesu. Víc
peněz u sociopatických miliardářů samozřejmě znamená i jejich ještě větší moc v budoucnosti, takže
bude ještě veselo.

FALEŠNÁ ČÍSLA UŽ BYLA PŘIJATA JAKO PRAVÁ

Ti, kteří sledují i jiné zprávy než jediný zdroj Pravdy, kde všichni opakují přesně to samé jak cvičené
opice (CNN, ČT, Seznam Zprávy atd.), už dávno vědí, že čísla prezentovaná jako “počet nemocných”
nebo “počet zemřelých” na nemoc COVID-19 jsou naprosto vybájená hausnumera, která nemají s
realitou mnoho společného. Už minulý rok třeba americká CDC vyhlásila, že jen 6% úmrtí uváděných
jako “covid smrt” mají skutečnou primární příčinu v tomto novém onemocnění. U nás se zatím
opatrně říká, že reálný počet obětí je asi třetina z uváděného čísla a za zbytek mrtvých mohou jiné
příčiny (např. následky lockdownu a neposkytované zdravotní péče).

I PŘESTO se všude v hlavních médiích dál uvádí ta nejvyšší možná čísla. A tím myslím VŠUDE, úplně
bez zaváhání. Třeba i relativně rozumný Čestmír Strakatý v Reflexu nedávno griloval číslem “30 až
40 tisíc obětí” viroložku, která si dovolila říct, že reakce na nový koronavirus byla přepálená. Na
náměstích se kreslí na zem 30 tisíc křížků za “oběti koronaviru”, prapodivný systém PES a další
dávají rovnítko mezi pozitivní PCR/antigenní test a skutečně nemocného atd. Mainstream už to
prostě bere jako nezpochybnitelný fakt a tak to také bude zapsáno do učebnic. Číslo se pak také
bude v budoucnu používat jako alibi pro další omezování lidské svobody.

Ještě znovu připomenu, co nařizuje naše ministerstvo zdravotnictví: “Celkový počet úmrtí osob s
onemocněním COVID-19 zahrnuje všechna úmrtí osob, které byly pozitivně testovány na
COVID-19 (metodou PCR) bez ohledu na to, jaké byly příčiny jejich úmrtí.”

FALEŠNÁ VĚDA VYHRÁLA

Na určení nemoci už se nepoužívá normální diagnostika lékařem, ale kontroverzní PCR testy (u nás
navíc záměrně špatně nastavené) a antigenní rychlotesty. Sám vynálezce PCR metody Kary
Mullis označil diagnostiku pomocí PCR za úplný nesmysl. Ale kdo by poslouchal reálné vědce, když
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se dá s PCR testy dělat mnohamiliardový obchod, že?

Ukazuje se také, že mnoho studií, které se používají jako alibi pro destrukci celé společnosti, byly
dělané na objednávku vlády – např. v Německu dostali v roce 2020 státem placení akademici
nařízení, jak má vypadat výsledek studie, a oni tedy udělali “výzkum”, který došel k požadovaným
číslům. Zbytek studií platí gigantické nadnárodní farmaceutické společnosti jako třeba Pfizer…který
vyrábí vakcínu proti novému koronaviru. Tyto studie jsou podobně důvěryhodné, jako když si výrobce
elektromobilů udělá vlastní výzkum o přínosech elektromobilů. Nebo když člověk sající miliardy z
fondů pro boj proti “globálnímu oteplování” překvapivě dojde k závěru, že je je potřeba navýšit
rozpočet fondů, protože globální oteplování je strašlivé nebezpečí (které nás už podle jejich
předpovědí mělo vyhladit někdy do roku 2012…ale kdo by koukal do minulosti).

“Špatná věda” bohužel ovládá náš svět čím dál tím více. Vidím to i na řadě vědeckých kanálů, které
sleduji na YouTube – ještě před pár lety některé z nich dělaly jen občasné přešlapy. Aktuálně se ale
řada z nich stala nekoukatelnými. Proměnily se v kanály propagandy jak z doby nejtvrdší
normalizace. Proč? Protože sponzoring a hlavně – YouTube/Google jakékoli “nevhodné” informace
opravdu nemilosrdně maže. Což mě přivádí k dalšímu bodu, ve kterém globalisté/oligarchové
zvítězili…

Chřipka se za poslední rok a půl prostě vypařila. Stejně jako spousta jiných nemocí. Vše je COVID.
Jeden COVID vládne všem, jeden jim všem káže…

CENZURA VYHRÁVÁ

Cenzura bují naprosto neskutečným tempem. Celosvětoví hegemoni jako Google/YouTube, Amazon,
Facebook, Twitter ale dokonce i platební systémy jako PayPal likvidují jakýkoli nepohodlný názor
opravdu nemilosrdně. Budovali jste si usilovně deset let YouTube kanál, ale dovolili jste si říct něco o
nesmyslnosti koronavirových opatření nebo třeba o podivných číslech okolo amerických
prezidentských voleb? Bum, jste kompletně smazáni. Bez odvolání. Nezachrání vás ani to, že jste
obrovská skupina lékařů nebo úřadující prezident Spojených Států.

Cenzura se přesunula z rukou státu do rukou velkých nadnárodních korporací. Tedy alespoň naoko,
protože bez tiché podpory státních “elit” by něco takového samozřejmě možné nebylo.

Internet zatím ještě stále umožňuje lidem na koleni tvořit v podstatě novodobý samizdat, tj. weby a
služby, které nejsou napojeny na peníze státu a nadnárodních korporátů. Takže informace se alespoň
omezeně mohou šířit dál. Ale obecný trend je strašidelný – propagandistické “neziskovky” tvoří
seznamy nepřátel, státní moc vymýšlí další a další páky jak nepohodlné lidi umlčet (všemožné “hate
speech” nesmysly), v novinách zůstávají jen poslušné presstitutky…

“VERY FAKE NEWS” MÉDIA OVLÁDAJÍ POPULACI

Média prochází podobně jako moderní věda obří krizí. A mohou za to primárně peníze. Velké noviny
přišly kvůli internetu o většinu svých příjmů a z kdysi mocných společností se (finančně) stávají
takřka živořící firmičky. Už tedy není možné platit kvalitní novináře, což dál zhoršuje propad kvalitní
novinařiny.

A tak se média nechávají skupovat různými oligarchy, pro které jejich ziskovost není podstatná.
Hlavní je, aby noviny nesly potřebný narativ, který se dá využít pro oligarchovy politické nebo
ekonomické cíle. Kvalitní novinařina se přesunula do moderního internetového “samizdatu”. Novou
konkurenci tedy velká média logicky označují za “dezinformační weby”. Nic jiného jim nezbývá –
kvalitou už se jim vyrovnat nedokáží, tak je aspoň poškozují. Vliv totiž pořád ještě mají veliký.



Bohužel obrovská část populace tenhle posun nebyla schopná zaznamenat. Mnoha postupy zůstávají
uzamčeni v korporátních nebo veřejnoprávních médiích a pomocí šikovné manipulace je v nich
preventivně vyvoláván nepřekonatelný odpor k jakékoli alternativě. Mají pocit, že jsou informováni,
ale ve skutečnosti jsou konstantně dezinformováni, strašeni a postrkováni k nenávisti vůči všem,
kteří neopakují jak opičky jedinou povolenou “Pravdu”.

ROZDĚLIT SPOLEČNOST NA ZNEPŘÁTELENÉ TÁBORY SE POVEDLO

Mnoha technikami se už zase povedlo rozdělit společnost do dvou nesmiřitelných táborů. Přestože
obě strany chtějí v podstatě to samé (co nejméně nemocných, návrat k normálnímu lidskému žití),
povedlo se je médiím i politikům poštvat do zuřivého boje proti sobě navzájem. Takže lidé si jdou po
krku, udavači udávají, diskuze na internetu jsou plné nenávisti atd. To vše, zatímco nám oligarchové
se spokojeným úsměvem šacují kapsy, aby z nich vytáhli poslední zbytky financí a kolem krku nám
utahují čím dál tím těsnější obojek.

Divide et impera.

SOUDY PŘESTALY BÝT PILÍŘEM SPRAVEDLNOSTI

Pokud je na lidech pácháno bezpráví, mají mít možnost bránit se u soudů. To je teorie. V některých
obdobích to i jakž takž funguje a tak o vině či nevině nerozhoduje naditost peněženky, ale právo a
spravedlnost (pozor, tyto dva termíny nejsou to samé!).

Bohužel se systém přinejmenším v EU a USA dostává do stavu, který si někteří z nás pamatují z
minulosti. Soudní systém rozhoduje “tak jak je potřeba”, aby to vyhovovalo vybrané skupince
papalášů. Když se případně i najde nějaký odvážný soudce, který rozhodne spravedlivě…nic se
nestane. Dokonce ani porušení ústavy už není problém – vzácný nezkorumpovaný soud rozhodne, že
něco porušuje ústavu, vybraní politici se potutelně usmějí a opticky pozmění svoje protiprávní
nařízení, takže je jakoby nové a čeká se na další rozhodnutí soudu, po kterém se na něj zase vykálí,
udělají optickou změnu a v bezprávním státě se jede dál.

NESMYSLNÉ ROUŠKY/RESPIRÁTORY SE DÁL VYŽADUJÍ

Praktické studie z reálného světa nikdy neprokázaly, že trvalé a plošné nošení roušek jakkoli pomáhá
v boji proti šíření virů. Pokud nějaká studie jejich účinnost ukáže, jde vždy o něco z laboratorního
prostředí nebo o teoretické matematické modely.

Praxe naopak začíná ukazovat, že roušky zdraví populace ZHORŠUJÍ. Např. nedávno vyšla studie,
které srovnávala školu s rouškami a školu bez roušek. Překvapeným vědcům vyšlo, že děti nucené
nosit roušky byly o 38% VÍCE nemocné a jejich učitelé byli dokonce o 80% více nemocní, než ve
škole bez roušek!

K rouškám už jsem napsala řadu článků – plošné nošení je kontraproduktivní nesmysl. Výkřiky “a
proč jako chirurgové operují s rouškama, cooooo?!” vycházejí z naprosté neznalosti jejich praktické
aplikace. Podstatné je, že přestože roušky škodí psychickému i fyzickému zdraví, dál se vyžaduje
jejich nošení kde to jen jde.

MASOVÉ OČKOVÁNÍ EXPERIMENTÁLNÍMI VAKCÍNAMI BĚŽÍ

Očkování obecně je úžasný vynález, který v minulosti pomohl zachránit obrovské množství životů.
Bohužel jako u všeho, kde je tak obrovský potenciál k finančnímu zisku, se téhle technologie ujaly
obří farmaceutické korporáty, které mají lidské zdraví až na posledním místě.

https://bornova.pub/2021/trvale-noseni-rousky-snizi-riziko-nakazy-o-uzasnych-0/


Firmy jako Pfizer i přes miliardy dolarů, které mají na právníky, konstantně prohrávají soudní spory s
tisíci lidí, které jejich “léky” doživotně zmrzačily nebo jim zavraždily příbuzné. Řešení problému?
Tato pharma-monstra si pro své experimentální mRNA vakcíny u států vymohla speciální výjimku,
aby za mrzačení a zabíjení lidí nenesla žádnou právní odpovědnost.

Propagandistická média jim pak jdou na ruku a velebí jejich nová, neozkoušená očkování jako jakousi
magickou vodičku, díky které budete moci začít zase normálně žít. U lidí 65+ let se možná dá
uvažovat o tom, že rizika následků experimentální vakcinace jsou menší, než riziko onemocnění
nemocí COVID-19 (je to k diskuzi, ale má to aspoň určitou logiku). Bohužel médiím i státnímu
aparátu se daří lidi tlačit do toho, aby si nechali vpíchnout experimentální vakcíny i pokud nejsou
prakticky vůbec ohrožení. Očkují se tedy už i mladí lidé, kteří tak riskují všechny následky
neozkoušené vakcíny a přitom jim vakcinace nepřinese žádný plus (s nemocí by si hravě poradili i
bez vakcíny a i po vakcinaci mohou být nakažliví). Tedy…jednu “výhodu” tato vakcinace přeci jen
přinese…

COVID PASY SE STÁVAJÍ SKUTEČNOSTÍ

Když jsme my všichni “konspirátoři” na začátku minulého léta psali, že vlády využijí nový
koronavirus k zavádění tzv. “covid pasů” a k rozdělení lidí na dvě kategorie (privilegovaní poslušní a
v podstatě bezprávní nevakcinovaní), budilo to posměch, odebírání z přátel a někdy i blokace.

O rok později přichází přesně to, co bylo tehdy předpovídáno. A spousta lidí to nadšeně vítá, protože
přece díky “covid pasu” budou moct začít konečně “normálně žít”. Budou moct cestovat, chodit do
obchodů a divadel, zase začnou dostávat normální zdravotní péči…a možná jim benevolentní vláda i
sem tam dovolí sundat respirátory. Nový koronavirus samozřejmě záhadně mutuje jako žádný jiný
virus v historii života na Zemi (ehm…) a tak bude nutné pravidelné přeočkování každý rok nebo
možná i půlrok. Jen tak si lidé udrží covidový pas ve vytoužené zelené barvě a jen tak si
farmaceutické korporáty udrží potřebné zisky.

Neočkovaní samozřejmě zažijí pravý opak, stanou se občany druhé kategorie. Hlavní problém je
hlavně to, že bez vakcinace od vybraných firem vás vyhodí z práce – i to už se v některých podnicích
rozjíždí. Opět bez jakékoli logiky.



Tohle je jedna z mála věcí, která ještě není dokončená a je teoretická možnost ji zastavit.



A JE TOHO VÍCE…

Běžná populace prohrává boj s globalistickými oligarchy samozřejmě i v dalších věcech. Dál probíhá
masová migrace lidí, kteří mají s naší civilizací naprosto nekompatibilní chování. Americký i
eurounijní státní aparát dál dělá rozhodnutí, která destabilizaci zemí podporují. Dál jede bilionový
byznys s “ekologií”, který ve skutečnosti pomáhá jen přisypat ještě víc peněz do kapes horních deseti
tisíc. Dál se zhoršuje systém vzdělávání. Dál roste užívání psychofarmak a drog. Dál pokračuje boj
proti rozvrácení toho nejpřirozenějšího v lidské společnosti – normální rodiny. Dál rostou
astronomické dluhy států i osobní bankroty.

A právě proto, že všechno pokračuje, JE NUTNÉ BOJOVAT DÁL. Není jiné cesty. Podvolení se nám
nepřinese ten vytoužený klid na rodinu, práci a koníčky – podvolení přinese naopak jen ještě větší
tlak na zničení naší samotné podstaty, našeho lidství. Naší touhy po svobodném a pokojeném životě,
po zdraví, po volném pohybu, po samostatném myšlení, po vlastní rodině.

Musíme dál bojovat. Každý z nás. Tak, jak mu to situace nebo schopnosti dovolí. Jiná cesta prostě
není.
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